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El Dr. Fontbona, després de fer constar que 
ha vist amb molt de gust que tots els companys 
de la Junta Consultiva han manifestât la seva 
opinió, diu que amb el carácter purament de Con- 
seller ha de formular la següent consulta :

Si està facultat el Conseil per a suprimir la 
quota de residencia o simplement no oposar-se 
als companys que es neguen a pagar-la després 
de l’acord de la darrera Assemblèa desestimant 
una proposició per la quai es demanava que es 
tragués el carácter d’obligatori que té l’alludida 
quota, i si en conseqüència pot el Conseil modi
ficar Restructura actual de l’Oficina Administra
tiva.

Intervé el Dr. Vives, que. fa constar qué en 
emètrë la sèva opinió no havia parlai si creia.con- 
venient que continués o no l’Oficina Administra
tiva, però ara, al plante jar la qüestió reglamen
taria; ha de manifestar que entén que aquesta 

•Oficina és résultat d’un acòrd de l’Assemblea que 
fou refrendat en la darrera Junta General, per 
la quâl cosa creu que qualsevol que sigui el pa
rer dèi Conseil, no té facultats pèr a suspendre o 
suprimir l’Oficina ' Administrativa.

Acaba dient que de tota manera, si él Conseil 
entén que la subsistència de l’Oficina Adminis
trativa en la forma actual i èl manteniment de la 
quota obligatoria, representen un perill pel Sin- 
dicat, el Conseil pot assumir la responsabilitat de 
no complimentar exactament aquells acords amb 
la condiciô, naturàlment, de donar-ne compte a la 
primera Assemblea.

Els Drs. Mestre i Miquel, Proubasta i Taxone- 
ra coincideixen en fer remarcar que no es tracta 
d’una supressió sinó d’una transformado de l’O- 
ficina Administrativa i aixô en res contradiu els 
acords de l’Assemblea.

El Dr. Coll afirma que el Conseil si obra con
forme se li ha aconsellat no deixarà de complir 
cap acord superior.

El Dr. Abellô diu que el suspendre el cobra- 
ment de la quota dè residència és simplement una 
mesura administrativa i que si s’acordés de sus
pendre el funcionament actual de l’Oficina Ad
ministrativa no es conculcaría cap acord.

El Dr. Puig i Sais opina que el Conseil només 
està facultat per suspendre temporalment fins a 
la properà Assemblea el cobrattient de la quota.

La Presidencia considera suficientment assa- 
bentat el Conseil de l’opinió deis components de

la Junta Consultiva i dona les-gracies per la va- 
luosa cooperaciô que han prestat en aquesta ses- 
siq en profit de l’obra del Sindicat.

Es retiren de la sala de sessions els companys 
convocats i resta reunit el Conseil amb assistèn- 
cia en aquest moment dels següents Consellers: 
Drs. Moli, Fontbona, Mas i Oliver, Santinà, 
Barnadas,. Riera, Queraltó, Nart i Puigcercôs.

A  prec del' Dr.' Moli continua presidint él doc- 
tor Fontbona. Actua - de Secretari el Dr. Mas i 
Oliver.

Vist que les excuses d’asSistència pVesentades 
pels Drs. Sola, del Conseil, i Girona, de la -Jun
ta Consultiva, Son per motius’ de malàltia,; s’a- 
côrdà de fèr constar èl sentiment del Conseil, i 
el desig per llur ràpid i complet restablimènt.

El Dr. Moli manifesta que en presentar la pro
posició que hà estât sotmesa a informe de la Jun
ta Consultiva, ho ha fet ûriicament amb el desig 
d’encausar la qüestiô, però qué no te cap inte- 
rès en mantènir les seves conclusions si es que 
el Conseil entén que després de les manifesta- 
cions que avui s’han fet ha d’estudiar-se l’as- 
sumpte en el seu aspecte global i bàsic.

El Conseil sosté ima àmplia deliberadô en la 
quai intervenen tots els reunits i s’analitzen les 
diverses opinions recollides dels. companys con
sultais, de tot el quai el Conseil en dedueix que 
cal resoldre sobre l’aspecte fonamèntal de la 
qüestiô, puix tots els parers emesos s’han incli
nât a aquest aspecte, passant més enllà de la part 
concreta en relaciô amb els fets actuals exposais 
pel Dr. Moli.

El Conseil coincideix unànimement en apre- 
ciar :

Primer: Que la consulta feta a la Junta Con
sultiva té un alt valor representatiu, superior al 
d’un referèndum que no podria fer-se amb totes 
les garanties per les dues parts que divergeixen 
de criteri.

Segon : Que la Junta Consultiva ha eritès que 
hauria d’organitzar-se l’Oficina Administrativa de 
manera que s’adapti exactament a l’Estatut.

Tercer: Que s’ha manifestât el desig que 
continuessin els serveis que presta aquesta Ofi- 
cina.

Quart: Que la trarisformaciô de l’Oficina Ad
ministrativa i la suspensió del cobrament de la 
quota de residència son extrems que pot resol-


